
Protokoll 

SRK styrelsemöte 23 augusti 2015 

Var: Lövtäktsvägen 45 (hos Fredrik) 

När: 23 augusti kl 1600-1730 

Kallade: Styrelsen 

 

Dagordning 

1. Mötets öppnande 

2. Val av sekr. (Yngve) 

3. Ekonomi (Håkan) 

a.  Kassa: 78000 

b. Vissa problem med att icke-medlemmar använder Stockholms 

Rullskidsklubbs namn för att anmäla sig till Vasaloppet. Vasaloppet är 

inte behjälpliga med att hindra detta missbruk. 

4. Rapport från områdesansvariga 

a. Medlemsregister: Karin Nilsson, Maria Backe 

i. 113 medlemmar, 19% kvinnor, ökning från 104 

ii. 40% kvinnor bör vara målet. 

b. Matrialansvarig: Daniel Hillgren, Claes Steimert 

i. Claes ombeds öppna upp klädbeställning. På gång 

c. Träningsansvarig: Tommie Lindblom, Yngve Gustavsson, Roger 

Hounonen 

i. Förslag på möjliga tränare. Mail skickas och de får välja vecka 

då det kan passa att hålla i träning tillsammans med T och Y. 

Ett pass under hösten. Ordf + Tommie skickar snällt mail 

1. Göran H 

2. Maria, Martin N och Andreas Elgstrand 

3. Fredrik B 

4. Roger H 

5. Daniel H 

6. Tomas P 

7. Tomas E 

d. Tävlingsansvarig: Göran Hammarson, Daniel Hillgren, Håkan 

Andersson (Gålö-tävling, DM-helg) 

i. Gålö: DM i år, låneskidor kommer att finnas via Alewald/Elpex 

1. Funktionärer behövs påminnelsemail skickas ut 

2. Organisationen är på g. 

ii. DM i vinter 

1. SRK säger nej. Vi bedömer att en officiell tävling per år 

räcker. Dessutom är många av våra tävlande borta 

denna helg 

2. SRK behöver utöka tävlingssektionen för att kunna 



möta framtida förfrågningar om att arrangera tävlingar. 

Ta upp på höstmöte/årsmöte. 

3. Rullskids-sm. Många från klubben är med 

4. Rullskids-KM. 27/9. 

e. Förbundskontakt: Jan-Olof Furehed, Karin Nilsson (Årsmäte SSF) 

i. SRK lyssnar, men driver inga egna förslag. 

f. Träningslägeransvarig: Frida Börjesson, Tommie Lindblom, Maria 

Backe (Status Vinterläger) 

i. Bokning i Idre 3-6/12. Information går inom kort. OK att ta in 

proffstränare. Vinterlägret disponerar 20 tkr från kassan 

g. Hemsideansvarig: Yngve Gustavsson, Claes Steimert 

i. Rullar på. 

ii. Yngve ber om berättelser via maillistan 

iii. Fråga om Per vill skriva texter 

5. Övrigt 

6. Kommande möten 

a.  Höstmöte 18 oktober 15-17. Solfagraskolan 

i. Tomas E fixar lokal 

ii. Några motioner till mötet 

1. Större tävlingssektion 

2. Ersättning för aktiva tränare alternativt köpa in 

proffstränare oftare 

3. Styrelsen får åka på läger gratis e.d. 

b. Kommande styrelsemöten (januari, april) 

i. 10/1 kl 1600 hos FB 

c.  Årsmöte 2016 

i. 10/4. 15-17. Solfagraskolan 

7. Sammanfattning och mötet avslutas 

 

 



 

Ang. DM-helg (mail från Göran och Yttermo) 

 

Vi tänkte försöka gå för en DM-helg 2 i år. Helg ett är 9-10/1 med stafett och en fristilssträcka. 

  

Min fråga till er är om ni kan tänka er att arrangera varsitt race. 

  

Mitt förslag: 

6/2 Parsprint: Huddinge SK,  Lida 

7/2 10km K: SRSK, Ågesta 

  

Gällande Ågesta gäller grymma filtofflor på, och jag kan vara behjälplig med kontakter. 

Superviktigt med rätt och tydlig information där. 

Tror HSK har bra kontakter med Lida. 

  

Vi kollar också upp möjligheter att hjälpa till med fa tidtagning. 

  

Nu snackar vi helgarr och då krävs givet mer hänsyn än vanligt. 

  

Lk kan med stor säkerhet utlova arrangörsbidrag på 5000:-/klubb 

 

 

Ang. Stockholmsskidförbund och motioner (Från Jan-Olof) 

 

http://www.skidor.com/Distrikt/Stockholm/StockholmsSkidforbundsArsmoten/ 

Hej , 

  

6 oktober är det årsmöte och jag har lagt in det i min kalender så denna gånga skall  

vi förhoppningsvis vara representerade. 

Om vi har några motioner så är det nog dags att fundera på sådana. 

 

Sen vore det intressant att se om vi får någon kallelse denna gång.... Kanske 

skall kolla vilken address de sänder den till. 

  

Mvh /J-O 

 

 

http://www.skidor.com/Distrikt/Stockholm/StockholmsSkidforbundsArsmoten/

